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Z A P I S N I K 

83. redne seje IO LZS, ki je bila v sredo, 26.04.2017, ob 17.00 uri, 
v pisarni LZS, na Dolenjski cesti 11 v Ljubljani. 

 

 

Prisotni člani IO: Marko Arnež, Vojko Colnar, Janez Rop, Irena Rosa in Goran Vitez 

Predsednik LZS: Leon Uratnik 

Prisotni člani NO: Tina Gutman 

Opravičeno odsotni: Darja Rožmanec in Jaroš Šteharnik 

Ostali prisotni: Matija Žlender, Svetlana Vran in Matej Zupanc 

 

Sejo je vodil predsednik Leon Uratnik, skrajšani zapisnik pripravila Irena Rosa. 

 

Za 83. redno sejo IO je bil predlagan naslednji   

DNEVNI RED:  

1.  Pregled in potrditev dnevnega reda 

2.  Pregled in potrditev zapisnika 82. redne seje IO 

3.  Opredelitev nalog po področjih dela, ki jih bo pokrival posamezni član Izvršnega odbora 
4.  Obravnava predloga Plana razdelitve prihodkov in odhodkov po SM za leto 2017 po prejetih 

pogodbah FŠ in MIZŠ – poroča Leon Uratnik 
5.   Seznanitev v prihodki in odhodki po SM v prvem tromesečju 2017 – poroča Leon Uratnik 
6.   Pregled in potrditev Pravil za prijavo rekorda – poroča Leon Uratnik 
7.   Odstop z mesta člana Disciplinske komisije – poroča Leon Uratnik 
8.   Program dela šolskega programa 2017 – poroča Leon Uratnik 
9.   Zahtevek za včlanitev društva TVD Sovica v LZS – poroča Leon Uratnik 
10.  Razno 

 Prošnja LK Mins Postojna za odstop prostora za trening na vadbišču Stožice 

 Pregled vseh sklenjenih pogodb iz katerih izhajajo finančne obveznosti LZS 

 Pregled zapisnikov organizacijskega odbora EFP Mokrice 2017 

 Pregled vsebinskih in finančnih planov komisij za leto 2017  

 Informacija glede trajanja mandatov s strani IO imenovanih članov komisij 

 Informacija glede trajanja mandatov s strani IO imenovanih selektorjev reprezentanc  

 Posodobitev spletne strani 

 Predlog o spremembi Tekmovalnega pravilnika 

 Predlog o sklicu seje Skupščine v jesenskem času 

 Obravnava zahteve za povrnitev povzročene materialne škode s strani predsednika Komisije 

za izobraževanje 

 Delegat zveze na WA kongresu v Mehiki 
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K točki 1) 

Pregled in potrditev dnevnega reda   

Predsednik Leon Uratnik je pod točko Razno najavil še tri dodatne točke. 
 
Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 

SKLEP št. 1: Sprejme se predlagani dnevni red. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

 

K točki 2)   

Pregled in potrditev zapisnika 82. seje IO LZS in pregled realiziranih sklepov  

Predsednica NO Tina Gutman je opozorila, da zapisnik 82. Seje IO LZS lahko potrdijo le tisti člani IO, ki so 
delovali tudi v sestavi prejšnjega mandata IO LZS. Ker prisotni člani IO LZS niso zagotavljali sklepčnosti 
prejšnje sestave IO LZS, je predlagala, da se zapisnik 82 seje IO LZS potrdi na dopisni seji.  
 
Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 

 

SKLEP št. 2: Štirje člani Izvršnega odbora LZS, ki so delovali tudi v prejšnji sestavi IO LZS, potrdijo zapisnik 

82. redne seje na dopisni seji. Rok je 15.05.2017. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

 

K točki 3) 

Opredelitev nalog po področjih dela, ki jih bo pokrival posamezni član Izvršnega odbora 
Predsednik Leon Uratnik je predstavil prisotnim predlog dodelitve nalog, ki so bile v razpravi dopolnjene oz. 
spremenjene. 
 
Predsednik da na glasovanje predlog sklepa 
 

SKLEP št. 3: Predsednik je po uskladitvi dodelil naloge članom novoizvoljenega Izvršnega odbora:  

Janko Rop: mesečno spremljanje stroškov LZS po programih in za pisarno, koordinator za tarčni in 

mladinski program 

Goran Vitez: pomoč pri vodenju izobraževanja, sestava pogodb ter opcija - sodelovanje z mediji (o tem se 

izreče v roku 10 dni) 

Jaroš Šteharnik: pregled prejete pošte Izvršnega odbora in korespondenca – posvet s člani IO in odgovor 

prejemnikom, koordinacija z Disciplinsko komisijo, koordinator za 3D in Field program  

Marko Arnež: skrbnik inventarja LZS, zdravniški pregledi 

Irena Rosa: koordinacija s Sodniško komisijo LZS, Koledar WA,  vodenje značk, kontakti z mednarodnimi 

zvezami in korespondenca 

Vojko Colnar: koordinator za šolski program in pomoč pri šolskem programu 

Nerazporejeno ostaja skrbništvo za vozilo Transit, ki ga je do sedaj opravljal član IO LZS prejšnjega 

mandata Franci Cevzar. Francija Cevzarja predsednik zaprosi, če lahko to nalogo še naprej opravlja. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 
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K točki 4) 

Obravnava predloga Plana razdelitve prihodkov in odhodkov po SM za leto 2017 po prejetih pogodbah FŠ 

in MIZŠ 

V razpravi je bilo ugotovljeno, da je edini, ki predlog Plana razdelitve prihodkov in odhodkov po SM za leto 

2017 po prejetih pogodbah FŠ in MIZŠ pozna, poslovna sekretarka Darja Rožmanec, zato je  

Predsednik  je dal na glasovanje predlog sklepa 

SKLEP št. 4:  
Obravnavo predloga Plana razdelitve prihodkov in odhodkov po SM za leto 2017 po prejetih pogodbah FŠ 
in MIZŠ se preloži na naslednjo sejo IO LZS, ko bo prisotna Darja Rožmanec.  
 
Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

 

K točki 5) 

Seznanitev s prihodki in odhodki po SM v prvem tromesečju 2017 
Enako kot za prejšnjo točko je 
 
Predsednik dal na glasovanje predlog sklepa 

Sklep št. 5:  
1. Seznanitev s prihodki in odhodki po SM v prvem tromesečju 2017 se preloži na naslednjo sejo IO LZS, ko 
bo prisotna Darja Rožmanec. 
2. IO predlaga, da se informativno sproti vnašajo vsi zneski v tabelo. Podatke spremlja in o njih seznanja IO 
Janez Rop. 
 
Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 5 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

 

K točki 6)  

Pregled in potrditev Pravil za prijavo rekorda  
Člani izvršnega odbora se s predlaganimi pravili in zahtevami izvajalca strinjajo, želijo pa pred potrditvijo 
videti prejšnjo pogodbo s Tomažem Urlepom. 
 

Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 

Sklep št. 6:   
1. Pogodbo z Urlepom za vodenje prijav in evidence rekordov se obravnava na naslednji seji IO LZS po 
vpogledu v prejšnjo pogodbo. Glede na to se sprejme aneks k pogodbi oz. pripravi novo pogodbo. 
 
Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

 

K točki 7)  

Odstop z mesta člana Disciplinske komisije  
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Člani IO LZS so se seznanili z odstopom Lilijane Zvonke Grahek  z mesta članice Disciplinske komisije in 
ponovno opozorili na določilo Pravilnika o volitvah, v katerem je v 11. členu zapisano: 
Mandat članov IO LZS, NO in DK je vezan na mandat predsednika in traja štiri leta od dneva izvolitve. Po 
prenehanju mandata, člani IO LZS, NO in DK opravljajo tekoče posle do izvolitve novih članov v organe. 
 
 
K točki 8)  

Program dela šolskega programa 2017 

Po vpogledu v program in razpravi je  
 
Predsednik  dal na glasovanje predlog sklepa 

Sklep št. 7:  Izvršni odbor se seznani s planom dela šolskega programa 2017/2018. Koordinator in vodja 
programa uskladita program s strokovnim svetom in predložita usklajeni program v obravnavo IO LZS na 
dopisni seji. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

 

K točki 9)  

Zahtevek za včlanitev društva TVD Sovica v LZS 

IO LZS je pregledal prejeto dokumentacijo in po kratki razpravi je 

 
Predsednik dal na glasovanje predlog sklepa 

Sklep št. 8:  Društvo TVD Sovica se pozove, da svojo vlogo za včlanitev v LZS dopolni z manjkajočimi 
dokumenti skladno z 9. členom Statuta LZS. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

 

K točki 10)  

a) Prošnja LK Mins Postojna za odstop prostora za trening na vadbišču Stožice  

Zupanc je pojasnil način dela na vadbišču Stožice in povedal, da smo podobne vloge že prejeli. 

Tekmovalci mlajših selekcij lahko strelišče LZS v Stožicah v sezoni 2017 koristijo ob ponedeljkih (cel dan), 
sredah (cel dan) in petkih (dopoldne) ob predhodni najavi vodji mladinskega programa preko e-maila ali 
telefona. 
Ostali člani klubov s tekmovalno licenco LZS pa lahko strelišče koristijo ob prisotnosti licenciranega 
strokovnega kadra v prostih terminih. Termine koriščenja in poimenski seznam tekmovalcev s trenerji mora 
zainteresirani klub predhodno poslati na naslov technical@archery-si,org. 
 

Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 

Sklep št. 9: Odgovor društvu LK Mins Postojna pripravi in pošlje Matej Zupanc. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

b) Pregled vseh sklenjenih pogodb iz katerih izhajajo finančne obveznosti LZS 
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Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 

Sklep št. 10: Točko se preloži na naslednjo sejo IO LZS, ko bo prisotna poslovna sekretarka Darja 
Rožmanec. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

c) Pregled zapisnikov organizacijskega odbora EFP Mokrice 2017 

Člani IO LZS so bili z zapisniki organizacijskega odbora EFP Mokrice 2017 seznanjeni že v gradivu za sejo. 

 

d) Pregled vsebinskih in finančnih planov komisij za leto 2017  

Člani IO LZS so se seznanili s podatki o oddanih vsebinskih in finančnih planih komisij za leto 2017. Vse 

zahtevanje dokumente sta oddali Sodniška komisija in Komisija tekmovalcev. Predsednica Sodniške komisije 

LZS Svetlana Vran je prisotnim pojasnila razloge za težavo pri objavi razporeda sodnikov za tri ali šest 

mesecev v naprej, predstavila je financiranje sodnikov ter obrazložila finančni plan Sodniške komisije, 

usklajen in sprejet na 82. seji IO LZS.  

Predsednik Strokovnega sveta in Komisije za izobraževanje Matej Zupanc je predstavil razloge oz. zadržke, 

zaradi katerih plana dela in finančna plana niso bili oddani. 

Predsednica NO Tina Gutman je pojasnila smisel in pravilen potek sestavljanja finančnega plana LZS ter 

kasnejšega usklajevanja. 

 

Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 

Sklep št. 11:  
1. Sprejme se popravek napačno zapisane informacije v gradivu za sejo IO: Sodniška komisija je oddala vso 
potrebno dokumentacijo: Plan dela in usklajen finančni plan. 
2. Strokovni svet in Komisija za izobraževanje oddata plan dela in finančni plan do 20.05.2017. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

e) Informacija glede trajanja mandatov s strani IO imenovanih članov komisij 

Člani IO LZS so bili s to informacijo seznanjeni že v prejetem gradivu za sejo. 

 

f) Informacija glede trajanja mandatov s strani IO imenovanih selektorjev reprezentanc 

Člani IO LZS so bili seznanjeni s tem, da imenovani selektorji reprezentanc nimajo mandatov. 

 

g) Posodobitev spletne strani 

V razpravi se je ponudilo več možnosti in 

 
Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 
 

Sklep št. 12: Priskrbi se dve ponudbi za posodobitev spletne strani, eno priskrbi Darja Rožmanec, drugo pa 
LK Gornji grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

h) Predlog o spremembi Tekmovalnega pravilnika 
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V razpravi je bilo nakazanih nekaj potreb in razlogov za spremembe Tekmovalnega koledarja in 

Tekmovalnega pravilnika. 

 
Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 
 

Sklep št. 13:  
1. Na naslednji seji bomo obravnavali sistem sestave koledarja tekmovanj in planirali termin za jesensko 
skupščino in posvet s predsedniki društev. 
2. Spremembe in dopolnitve Tekmovalnega pravilnika bomo obravnavali na posvetu IO LZS jeseni; do 
takrat pa vsak pripravi predloge, ki jih bomo na posvetu uskladili. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

i) Predlog o sklicu seje Skupščine v jesenskem času 

 
Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 
 

Sklep št. 14: Sejo Skupščine LZS se sklicuje 2-krat letno, spomladi in jeseni. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

j) Obravnava zahteve za povrnitev povzročene materialne škode s strani predsednika Komisije za 

izobraževanje 

Predsednik LZS Leon Uratnik je od Gorana Viteza prejel zahtevek za povrnitev domnevne materialne škode  

s strani predsednika Komisije za izobraževanje. Goran Vitez je poskušal pojasniti potek dogodkov, ki pa kot 

kaže niso bili povezani oz. usklajeni. 

 
Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 
 

Sklep št. 15:  
1. Do naslednje seje je potrebno poiskati zapisnik in gradivo za 30. sejo Skupščine LZS in po potrebi 
pregledati zapisnike sej IO LZS med 30. In 31. sejo Skupščine LZS ter  izluščiti potek dogodkov. 
2. Po vsaki skupščini je potrebno na seji IO LZS čim prej obravnavati zapisnik skupščine in pristopiti k 
izvajanju sprejetih sklepov. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

k) Delegat zveze na WA kongresu v Mehiki 

Predsednik je pojasnil, da bo v Mehiki kot direktorica streljanja na stroške organizatorja prisotna Irena Rosa. 

Tik pred začetkom SP bo organiziran kongres WA. 

 
Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 
 

Sklep št. 16: Na kongresu WA bo Slovenijo kot delegatka zastopala Irena Rosa. Organizatorju se plača 
stroške dodatne nočitve. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 
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l) Uvedba sejnine za seje IO LZS in ukinitev kilometrine. 

Obravnavan je bil predlog o uvedbi sejnine za seje IO LZS, ki bi nadomestila potne stroške. Po razpravi je 

 
Predsednik dal na glasovanje predlog sklepa 
 

Sklep št. 17: Predlog o uvedbi sejnine za seje IO LZS je potrebno dodelati in obravnavati na naslednji seji. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

m) Nadomestilo za vodenje Field in 3D programa. 

Franci Rožmanec je edini vodja programa, ki za svoje delo ne prejema nobenega nadomestila. 

 
Predsednik je dal na glasovanje predlog sklepa 
 

Sklep št. 18: Do naslednje seje naj vodja Field in 3D programa ovrednoti stroške za opravljanje svojega 
dela. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov IO. 

Sklep je bil sprejet z 6 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 

 

n) SLP in Alpski pokal 

V želji po izboljšavah so bile podane pripombe na organizacijo tekmovanj. 

 

 

 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan, seja je bila zaključena ob 22.50 uri. 

 

 

Zapisala:       Predsednik LZS:  

Irena Rosa Leon Uratnik, l.r. 


